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se ho zúčastnil starosta Karel Vrbický Město Benešov nad Ploučnicí se dostalo 

společně s vedoucím Služeb města Ivanem mezi deset finalistů soutěže Skleněná 

Nelibou.popelnice za rok 2007. Toto hodnocení měst  

a obcí Ústeckého kraje v třídění odpadů 

připravuje Ústecký kraj ve spolupráci             

s autorizovanou obalovou společností     

EKO-KOM a. s. Projekt. V celkovém 

hodnocení zaujal Benešov nad Ploučnicí 

osmé místo v kategorii měst. „Oproti 

minulým letům je to velký úspěch. Je to 

poprvé, kdy jsme se dostali do nominace.     

Za úspěchem je širší nabídka možností,        

jak odpad ve městě třídit. Ke svozu pytlů jsme 

ještě po městě nechali nainstalovat celkem 

osm hnízd barevných kontejnerů na tříděný 

odpad. Poslední jsme přidali zhruba          

před dvěma měsíci na Sokolském vrchu, “ 

uvedl starosta města Karel Vrbický. Vítězem 

se stala stejně jako minulý rok Česká 

Kamenice. Okres Děčín je nejúspěšnější        

v rámci celého Ústeckého kraje. Slavnostní 

vyhlášení a předání cen proběhlo za účasti 

hejtmana Ústeckého kraje Jiřího Šulce                            
a dalších významných hostů v ZOO Ústí     

nad Labem v pavilonu šelem. Za naše město 

Už během května se v Benešově              

nad Ploučnicí začne zabydlovat firma, která 

bude pracovat na odkanalizování pravobřežní 

části města. Vzešla z výběrového řízení SVS   

a. s. a její jméno je Ravel s. r. o. „V současné 

době již zástupci firmy vytipovávají vhodné 

prostory pro zázemí a uskladnění materiálu. 

Probíhá také příprava na zahájení výstavby 

čističky odpadních vod, “ uvedl starosta Karel 

Vrbický. 
   (ah)

Starosta Karel Vrbický se soutěžním 
pohárem.

      Foto: Alena Houšková 

Odkanalizování města
Firma začne ve městě působit už v květnu

Skleněná popelnice přinesla městu osmé místo 

závody, na kterých nechybí ani slavnostní Dva roky usilovné práce zmařil vandal, 
pasování do stavu rybářského, nepřijdou, “ který na konci měsíce března vlil do jedné       
uzavřel Zelený. z vpustí benarského rybníčku červenou barvu. 

               Alena HouškováSvým nezodpovědným chováním na několik 
dní zaměstnal nejen hasiče, policisty, 
pracovníky benešovského městského úřadu    
i rybáře. Ohrozil ale i fungování rybářského 
kroužku, který právě sem chodí pravidelně 
trénovat. „Rychlým zásahem se nám naštěstí 
podařilo zachránit všechny ryby, žádná 
neuhynula. Po vypuštění rybníka jsme je 
přenesli do Ploučnice. Odhaduji, že jsme jich 
tu mohli mít tak kolem dvou metráků, “ říká 
vedoucí rybářského kroužku Jaroslav Zelený. 
I když dnes už uběhl téměř měsíc od havárie, 
na rybníku jsou stále vidět zbytky barvy,   
která se uvolňuje ze dna. „Protože se 
chystáme pro děti z kroužku uspořádat         

Poděkování:na konci května závody, snažíme se rybník   
Rád bych touto cestou poděkoval všem, co nejdříve zarybnit. Už dneska v něm plave 

kteří pomáhali s likvidací havárie. Díky asi desítka kaprů a přibližně třicet čínských 
profesionálním i dobrovolným hasičům, kaprů. Děčínský rybářský svaz nám přislíbil 
policistům, zástupcům města a rybářům.   další tři metráky ryb. Doufáme, že rybníček 

               Jaroslav Zelenýstihneme na závody včas připravit a děti o své 

Do zamořeného rybníka se pomalu vrací život

 (ah, rl)

Gabriela Bečanová
27  let, Sídliště
Nejvíc mi v Bene-

šově vadí skladba 
obchodů. Většinu jich 
vlastní nebo mají         
v pronájmu vietnamští 
prodejci. Pořádnou 
sportovní obuv nebo 
kvalitní dětské botičky             
tu neseženeme. Valí se 
na nás jen zboží z Asie.

Olexandr Pavljuk
11 let, Sídliště
Na plácku (jedno        

ze hřišť na sídlišti) chybí 
branky na fotbal. Dříve 
tam byly, pak někam 
z m i z e l y  a  u ž  s e  
nevrátily. S rukama 
jsme tam rádi chodili. 
Pomohli jsme si tím,     
že si branky vyznačíme 
mikinami, ale branky by 
byly lepší.

Karel Čech
31  let, Sídliště
Mě tu rozhodně chybí 

kino, které by bylo      
v provozu po celý rok. 
Přes léto sice funguje 
letní kino, ale když je 
špatné počasí, tak to 
nejde. Doufám, že už 
se brzy opraví naše 
staré kino a nebudeme 
tak muset za filmy 
vyjíždět do Děčína.  

Anketa

...pokračování na str.4

V tomto čísle přinášíme první část velké 
ankety nazvané Co vás v Benešově nad 
Ploučnicí nejvíc pálí?  

Ptali jsme se celkem 28 lidí.
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Z bloku Policie ČR
Poškodil dvě auta najednou Z kanceláře firmy zmizela hotovost motorového vozidla bez řidičského 

oprávnění dle § 180d tr. zákona. Neznámý pachatel v době od 21. 30 hodin Neznámý pachatel v době od 16:45 hod. dne 
dne 29. 3. 2008, do 09. 00 hodin dne 30. 3. 9. 4. 2008 do 04:44 hod. dne 10. 4. 2008 Vylákal peníze a zmizel 
2008 v Benešově n. Pl. , ul. Sokolský vrch provedl vloupání do objektu firmy Hudysport Poškozená se v průběhu měsíce únor 2008 
nezjištěným předmětem poškodil dvě          Production v ul. Nádražní v Benešově  s ez ná m ila  p rostřednictvím inzerátu s mužem, 
za sebou zaparkovaná vozidla zn. Škoda nad Ploučnicí. Po rozbití skleněné výplně který z ní po krátké známosti vylákal finanční 
Octavia a Škoda Fabia, šedé barvy, kdy obě dveří vnikl do objektu a z kanceláří odcizil hotovost ve výši 210.000, - Kč, které 
vozidla na straně řidiče poškodil rýhou v laku 

finanční hotovost v celkové výši 37. 250, - Kč. poškozená částečně pokryla úvěrem u České a majitelům tak způsobil škodu v celkové výši 
Poškozením způsobil škodu ve výši 10. 000, - spořitelny a. s. Po předání peněz v Benešově 20. 000, -Kč. 
Kč. nad Ploučnicí neznámý muž rozvázal              Ukradené šperky prodal do zlatnictví

Neplnila vyživovací povinnost s poškozenou veškeré kontakty a sjednané Podezřelý M. S. 1987 dne 01. 03. 2008 
splátky neplní. Policisté po pachateli pátrají Z Úřadu práce Děčín bylo dne 11. 4. 2008 odcizil v Benešově n. Pl. , ul. Tkalcovská,     
pro podezření z trestného činu podvod dle      písemně oznámeno, že podezřelá P. M. r. 1967 při návštěvě v bytě poškozené šperky             
§ 250/1, 2 tr. zákona. . si řádně neplní svou vyživovací povinnost    v hodnotě 32. 000, - Kč, které následně prodal 

do Zlatnictví a stříbrnictví v České Lípě,         na svou dceru Hanu, jak jí bylo určeno Řízení mu zakázal děčínský magistrát
ul. Moskevská za částku 4000, - Kč. Peníze Okresním soudem v Děčíně, čímž tak   D n e  16 .  4 .  20 08 ve 12. 40 hodin byl              
pak použil pro svou potřebu. Policisty OOP na výživném dluží částku 1. 800, -Kč. v Benešově nad Ploučnicí, ulici Českolipská 
Benešov nad Ploučnicí bylo jmenovanému Řídil, aniž by vlastnil řidičák hlídkou PČR zastaven a kontrolován řidič    
sděleno podezření z tr. činu krádeže dle          M. K. r. 1973 při řízení motorového vozidla Podezřelý J. H. r. 1972, byl dne 13. 4. 2008   
§ 247/1a, 2 tr. zákona. 

zn. BMW, kdy následnou lustrací bylo v 12:50 hod. zastaven a kontrolován hlídkou 
Ukradl ve Františkově Octavii

zjištěno, že mu byl vysloven správním PČR v Benešově n. Pl. , ul. Palackého            
Neznámý pachatel v době od 22:00 hodin 

orgánem Magistrátu města Děčína zákaz při řízení motorového vozidla zn. VW Passat, dne 03. 04. 2008 do 5:36 hodin dne 04. 04. 
ř ízení  všech  motorových vozide l .  kdy následnou lustrací bylo zjištěno, že není 2008, odcizil v obci Františkov nad Ploučnicí 
Jmenovanému bylo sděleno podezření           d r ž i t e l e m  ř i d i č s k é h o  o p r á v n ě n í .  osobní automobil značky Škoda Octavia, 
z tr. činu Maření výkonu úředního rozhodnutí Jmenovanému bylo policisty OOP Benešov n. černé barvy, čímž majiteli způsobil škodu     
dle § 171/1c tr. Zákona. Pl. sděleno podezření z trestného činu Řízení ve výši 200. 000, -Kč. 

všem, kdo zavolá. 

Do 10 minut víte, kolik dostanete!!!

Nízký úrok, stačí pouze OP. 

VOLEJTE 774 545 633VOLEJTE 774 545 633

ÚVĚRY A PŮJČKY 
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Na základě zveřejněného článku v BN ambulance a přílivem dalších odborníků tuto 
duben 2008 č. 4 jsem nucen reagovat            rozšířit na další obory. Ale během ledna, 
na „Nepravdy o benešovském zdravotním února 08 jste začal stavět byty s tržním 
středisku“, kde jsem obviňován z údajných nájemným, které nebyly obsaženy ve Vašem 
pomluv a šíření poplašných zpráv. Bylo by asi podnikatelském záměru. V záměru máte,      
vhodné, aby uveřejněné zprávy v BN byly že budovy jsou ve špatném stavu a náklady je 
k o n k r é t n ě  z v a ž o v á n y,  p o r o v n á n y                    nutné dát na základní rekonstrukci hlavně 
s dostupnými materiály a v žádném případě, (topení včetně rozvodů, toalety, střecha 
aby zde nedocházelo k nepravdivým včetně okapů, výměna oken a to v horizontu   
informacím. V měsíci prosinci 07 jsem žádal 4 let. ) Proto Vám město také cenu 3. objektů 
vedení města, aby Vás p. doktore Zamykale snížilo na tak nízkou cenu. 
pozvali na jednání MR s tím, abyste vysvětlil, 2. ) Kupní smlouva: cituji – odstavec VI.
proč má starosta města shánět nové prostory 

Kupující se výslovně zavazuje zabezpečit 
pro dvě praktické lékařky, které pracují          

po dobu dvaceti let ode dne účinnosti této 
v benešovském zdravotním středisku.            

smlouvy v předmětu koupě provozování V měsíci lednu 08 na zasedání MZ žádná 
zdravotn ího  zař ízení  využi te lného              informace neproběhla, že bylo s Vámi 
pro občany města v obdobné skladbě jako ke jednáno, proto jsem si nechal zhotovit kopie 
dni schválení prodeje (praktický lékař, Vašeho podnikatelského záměru k využití 
specialista). zdravotního střediska, dále kupní smlouvu, 

Proto jsem vystoupil na zasedání MZ s tím, kterou jste podepsal dne 18. 5. 2006 v Děčíně 
že podporuji, aby zde i nadále mohly pracovat z a  p ř í t o m n o s t i  M g r.  Te s a r č í k o v é                     
ve ZS MUDr. Kmínková praktická obvodní a Mgr. Milana Špičky. S těmito dokumenty 
lékařka a MUDr. Pojtingerová praktická jsem se seznámil a v měsíci březnu 08 jsem 
zubní lékařka, která do svého zařízení dala vystoupil na řádném zasedání MZ. 
nemalé finanční prostředky. Žádné pomluvy Podnikatelský záměr: cituji – cíl projektu:
nedělám, ale jako zastupitel města jsem                        1.) Mým cílem je vedení takového střediska, 
v listopadu 2006 slíbil před veřejností,          zachování  s távaj ící  dostupné péče                  
že budu čestně hájit zájmy města a občanů    a především rozšíření stávajících zdravotních 
na půdě MěÚ, ne jinde. služeb obyvatel včetně RTG u chirurgické 

    Klouček Josef

 V minulém čísle BN jsem objasnil mylné byl 1656,- a media 3837,-. Doplatek  d ob ě  ž á dn é  f un g ují cí ordinace nejsou. 
informace o ZS, nechtěl jsem se k tomuto za media při prvním zúčtování u obou lékařek Výnosy z nájmů budou v dohledné době 
tématu v mediích již vracet, protože vše bylo činil sumu do 7500, -, což bylo v průměru asi jediným zdrojem na krytí např. úvěrů           
řečeno jasně a srozumitelně. Jsem celkem 2000, - více, než doplácely v minulosti městu. na financování další  rekonstrukce.            
zaměstnaný člověk a nehodlám si dále V současné době, kromě zubní lékařky, jsou Např. výměna oken či zateplení střechy.        
dopisovat přes Benešovské noviny s panem nedoplatky vyřešeny.  Zastupitelem jste,  K  podnikatelskému záměru: lékařská péče 
Kloučkem, ale na jeho článek reagovat pane Kloučku, od listopadu 2006. Za tu dobu pediatr, gynekolog, obvod pro dospělé, 
musím. Stejně tak musím napravit chybu, jsem od Vás neslyšel jedinou připomínku, stomatologie. Vše je zachováno. RTG 
kterou jsem nedopatřením a ne záměrně přesto, že se na středisku, kromě havarijních vzhledem k politice ve zdravotnictví, není 
udělal v mém minulém článku. Jedná se o to, stavů, nic neopravovalo a nerekonstruovalo. průchodný. Jsem rád, že se podařilo sehnat v 
že jsem spletl příjmení obvodní lékařky  J e  v el m i  zajímavé, že „čestně hájit zájmy síti zdrav. zařízení alespoň, již výše 
ve Verneřicích. Samozřejmě se jedná  m ě st a  a  o b ča nů “  j ste začal až tehdy,  z m iň o va n é  m ísto obvodního lékaře              
o MUDr. Sobotkovou a ne MUDr. Šafářovou, když vznikla nespokojenost dvou lékařek   na   čá st ečný úvazek. Ale sehnat konkrétního 
jak bylo uvedeno. Dále byla uvedena dnes   s  nedoplatkem za energie a media. Tedy rok lékaře, který by chtěl v oblasti pracovat,    
již neaktuální informace o tom, že paní po Vašem zvolení. Kdy v současné době dluží bude velmi těžké. Díky nezodpovědné           
doktorka Sobotková, bude ve Verneřicích jen jediná, mám na mysli naší zubní lékařku. a dlouhodobě nekoncepční politice MZ ČR, 
končit. Tento původní záměr přehodnotila   Ji s tě , informace jste měl z první ruky, vždyť lékaři raději odcházejí pracovat do zahraničí   
a v dohledné době ve Verneřicích nekončí   j e jí  zdrav. sestrou je dlouhodobě Vaše dcera. a je jich čím dál větší nedostatek.  Vážený 
a zůstává na postu obvodní lékařky  A l e  n em y sl ít e,  ž e  by bylo moudré,  p an e  Kl ou čk u , p ilí ře m Vašeho článku je jeden 
pro dospělé. Ale na tom, že místo obvodního před zahájením podobné kampaně, jakou o d s t a v e c ,  v y t r ž e n ý  z  k o n t e x t u  
lékaře pro Benešov na částečný úvazek VZP nyní vedete Vy, promluvit i s druhou stranou, podnikatelského záměru a jeden odstavec 
slovně potvrdila, to nic nemění. Variant je tedy se mnou. O nic takového jste se ale   v y tr ž ený z kontextu kupní smlouvy. To mají 
více, např. sloučení s místem obv. lékaře   a ni  n e pokusil. Pan starosta i místostarosta tak být Vaše argumenty? Mohu Vás uklidnit.     
na částečný úvazek pro Kamenici. To bude učinili bezprostředně po Vašem prvním Na červnovém zastupitelstvu se mnou bude     
předmětem dalšího jednání.  Nyní ke článku vystoupení na zastupitelstvu, věci jsme  i  JU D r.  H áj ek , můj právní zástupce, dále paní 
pana Kloučka. Ordinace všech stávajících si vysvětlili a pokud je nechtěli probírat   In g .  M a c hová, moje daňová poradkyně          
lékařů byly a jsou v provozu. Nevím o nikom, na radě města, plně je chápu, protože k tomu a ekonomka a jsem si jist, že Vaše veškeré 
kdo by chtěl odcházet. S konkrétně Vámi nebyl žádný důvod.  Věc je o to zajímavější, dotazy zodpovíme a pochybnosti rozptýlíme.  
zmiňovanou MUDr. P. K. jsem osobně že Vaše kritika přichází v okamžiku, kdy je Občané našeho města nejsou žádní hlupáci    
hovořil a mohu Vás ujistit, že odcházet dokončena výměna kotlů. Původní exponát a jistě již alespoň ti, kteří se o tuto 
nehodlá. Právní zástupce MUDr. H. P.  p re hi sto ri ck éh o  k otl e na koks, byl nahrazen problematiku zajímají, dobře chápou,           
v dopise, zabývající se jejím nedoplatkem   d věma moderními kondenzačními kotli  č í  zá jm y  v la st ně  hájíte. Jediný problém, 
za energie a media, také písemně zmínil,   n a  p lyn a je zrekonstruována první část týkající se ZS, je nedoplatek za energie          
že chce na ZS zůstat. Pokud v prvních týdnech rozvodů. Zbytek rozvodů bude do následující a media stomatoložky, který řeší mimosoudní 
po vyúčtování energií za kalendářní rok,   to pn é  s ezony zrekonstruován také. Nemalé cestou naši právníci.  K dalšímu dopisování    
se dotazují dvě lékařky na jiné prostory   fi na n ční prostředky na tuto další část v BN pro mne není, pane Kloučku, jediný 
pro své praxe a shánějí informace, nevidím    rekonstrukce jsou zajištěny. Jsem přesvědčen, důvod. Ordinace byly, jsou a budou. 
na tom nic špatného. U mne činil  ž e  tot o  op at ře ní  p řin es e  ve lk ou  ú sp or u všem Rekonstrukce ZS v Benešově probíhá            
v inkriminované době, tedy v době, kdy jim nájemníkům, pokud ovšem ceny energií opět a probíhat bude. 
byl sdělen nedoplatek, nájem MUDr. P. K. neporostou.  Znovu důrazně opakuji, že nové  Přeji krásný den MUDr. Zamykal Antonín.
1776, - a media 2917, -, nájem MUDr. H. P. byty vznikají v místnostech, kde v současné 

Omluva MUDr. Sobotkové a odpověď na článek pana Kloučka

Objasnění podmínek ZS Benešov n. Pl. 
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Ondřej Šimůnek
12  let, Sokolovská
Podle mě je tady moc 

hospod. Opilci pak 
dělají v noci nepořádek 
a jsou hluční. Kvůli nim 
se pak nedá pořádně 
vyspat.

 

Anketa - Co vás v Benešově nad Ploučnicí nejvíc pálí? 

...pokračování v příštím čísle.
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stávalo, že se mi někdo posmíval, v Praze velkou rodinu se třemi dětmi a velký dům      Optimismus, velké plány do života, úsměv, 
nikdo, “ říká nevidomá dívka. Speciální škola se zahradou, “ uzavírá usměvavá masérka. šikovné ruce a chuť žít život naplno. I tak by 
pomohla Janě vybrat učební obor,             se ve stručnosti dala popsat devatenáctiletá 
který předurčil její dnešní povolání. Jana Minaříková z Benešova nad Ploučnicí. 
„ V ž d y c k y  j s e m  c h t ě l a  p r a c o v a t                     Jedna důležitá věc, ale v tomto výčtu chybí.   
ve zdravotnictví, nejlépe se starat o malé děti. K Janě patří i slepota. Nenarodila se jako 
I když přesně tomu se nyní věnovat nemůžu, nevidomá, zrak se jí začal zhoršovat už během 
neodskočila jsem daleko. Stala se ze mě dětství. „Je to tak. Dnes už vnímám jen 
masérka, “ usmívá se. Za pomoci úřadu práce takzvaný světlocit. To znamená, že dokážu 
a také benešovské radnice se Janě podařilo poznat pouze světlo nebo tmu. Důvodem 
zřídit malou masérskou ordinaci. „Úřad práce postupné ztráty zraku je skřípnutý oční nerv, “ 
mi přispěl na masérské lehátko, radnice pak vysvětluje Jana. Problémy se zrakem přišly 
přidala na nejrůznější emulze. Nyní si již v mateřské škole. „Začala jsem hledat 
vyřizuji i žádost o osobního asistenta,“ hračky a tak jsem přibližně ve třech letech 
vysvětluje Jana. Šikovných rukou nevidomé dostala brýle. Postupně se mi oči                 
masérky využilo v Benešově nad Ploučnicí   ale zhoršovaly, ve třinácti letech už jsem 
už mnoho lidí. „Prozatím jsou všichni s její viděla pouze obrysy, “ vzpomíná. Jak se dá     
prací spokojeni a rádi se vrací na další masáž. s postupnou ztrátou zraku vyrovnat? Jana    
Dobře odvedená práce je pro Janu i skvělou na to má jednoznačnou odpověď. „Musela 
reklamou. Lidé hodně dají na doporučení        jsem si na to jednoduše zvyknout. Nikdy jsem 
a nechají se na masáž zlákat, “ říká Janina se kvůli tomu netrápila, nikdy nebrečela. Byla 
pomocnice Gabriela Bečanová. Nejvíce prý jsem ráda za to, že jsem mohla vidět alespoň 
lidé chodí kvůli masáži zad a šíje. Příjemného nějaký čas. Horší by bylo, kdybych ohluchla. 
uvolnění se zde ale dostane celému tělu. “ Do sedmé třídy navštěvovala Jana klasickou 
„Masíruji od nohou až po obličej. Dělám        základní školu v Benešově nad Ploučnicí.     

Autorka článku: „Nestává se často,           i metodu baněk plněných vzduchem,        Po výrazném zhoršení zraku však musela 
že při sbírání podkladů pro své články           které pomáhají při ztuhlosti a také proti přestoupit do speciální školy pro zrakově 
si na vlastní kůži vyzkouším to, o čem právě celulitidě, “ popisuje Jana. A co dělá Jana postižené do Prahy. „Zprvu se mi tam vůbec 
píši. Tentokrát se mi to ale poštěstilo. Aby     Minaříková ve volném čase? Moc ráda prý čte. nechtělo, těžko jsem se loučila se svou třídou. 
mi zůstaly volné ruce pro dělání poznámek    Knížky si půjčuje z pražské knihovny         Během měsíce jsem se musela naučit 
do bloku, zvolila jsem masáž nohou, a musím pro nevidomé a nejoblíbenějším titulem je Brailovo písmo a nakonec jsem si v Praze 
říct, že to bylo super. Můžu slíbit, že se určitě Harry Potter. „Ráda se chodím bavit               rychle zvykla. Pražané vnímají nevidomé líp 
na tento masérský stůl opět brzy vrátím. “ i nakupovat. V budoucnu bych chtěla mít než lidé na malém městě. Zde se mi občas 

    Foto: Alena Houšková. 

Jana: Nikdy jsem se kvůli ztrátě zraku netrápila

Výlet do liberecké zoo
V neděli 6. dubna jsme uspořádali výlet 

nejmenších občánků a jejich rodičů,          
kteří navštěvují benešovské mateřské 
centrum, do ZOO v Liberci. S organizací 
zájezdu velmi pomohl Městský úřad, 
jmenovitě pan tajemník Přivřel. Zajistil nám 
autobus a mlsky pro mrňata. Cíl si vybrali 
sami rodiče. Bylo fajn, že se výlet podnikl      
v neděli a kromě maminek, které s prcky 

chodí do Bena, jeli i tatínkové. Co jsme 
nemohli ovlivnit, bylo počasí, které nám 
vůbec nepřálo. Dětičky a i jejich rodiče         
se však ukázali jako kabrňáci a na hezkém 
výletě to nic neubralo. Ještě jednou děkujeme 
panu tajemníkovi za zprostředkování zájezdu 
a panu Sůrovi, který nás bezpečně dovezl      
do Liberce a zpět. 

   Za mateřské centrum K. Sukovatá

Ve čtvrtek 20. 3. 2007 proběhla v tělocvičně si našla více než stovka věcí, zejména 
na Sokolském vrchu již druhá burza oblečení, oblečení a bot. Vzhledem k tomu, že se zatím 
kterou uspořádaly členky občanského jedná o jednodenní akci, trvající jen pár hodin, 
sdružení Medvídek Ben. Oproti první je tento výsledek příznivý. „V této akci se 
zkušební, kterou uskutečnily v říjnu se počet budeme snažit pokračovat, najdeme-li nějaké 
prodávajících, ale hlavně nakupujících dobrovolníky, uvažujeme, že by nemusela 
rozšířil. Od 12 prodávajících (už nejenom trvat pouze jeden den, ale třeba víkend, “ 
návštěvnic mateřského centra) bylo přijato   u vedla jedna z pořadatelek Katka Sukovatá. 
k prodeji asi 500 věcí. Svého nového majitele 

Medvídek Ben má za sebou další burzu oblečení

Alena Houšková

PROVOZNÍ DOBA 

MC MEDVÍDEK BEN

Kontakt:

Tělocvična MSK Sokolský vrch,

Benešov nad Ploučnicí

Tel.: 733 512 301, 777 962 406

e-mail: medvidekben@seznam.cz

Od 23. 5. 2008 do 2. 6. 2008 

bude z provozních důvodů

Mateřské centrum zavřené.
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V pondělí 31. 3. 2008 jsme byli natáčet 
P ř í p a d y  d e t e k t i v a  P a c k a l a                               
v podkrušnohorském zooparku Chomutov. 
Soutěžící třídního týmu 6. B byli: Bára 
ČABELKOVÁ, Dorka RAKOVÁ, Jára 
HORÁČEK a Míša ŠMÍDOVÁ, náhradník 
Jirka MEDUNA a jako doprovod s námi byla 
naše třídní učitelka, Mgr. Markéta LINCOVÁ.

 Z Benešova jsme vyrazili v 7. 30 a v 9. 15 
jsme byli na místě. Po natočení úvodu vypukl 
boj s „osmáky“ z Loun. Úkoly byly celkem 
náročné a vystřídali se u nich všichni členové 
týmu. Některé úkoly byly nečekané               
a nebezpečné. Moc jsme si to užili, získali 
jsme 4 stopy a štístko. Bylo to hodně 
vysilující, ale nakonec vyhrál kdo??? My !!!

Byli jsme moc nadšení a domů jsme se 
vrátili v 19. 30 šíleně unavení. Jestli nás 
chcete vidět, tak se dívejte v sobotu 17. května 
na ČT1, ráno v 9. 45 hod. 

                                             Vaši ŠESŤÁCI

(8. a 9. tř. ). Žáci řeší různě obtížné úlohy      Matematický klokan je soutěž, která není 
(za 3, 4 a 5 bodů) a odpovědi zaznamenávají určena jen pro nejlepší, nejtalentovanější 
do karty odpovědí. Všichni účastníci žáky, ale je určena všem, kteří si chtějí 
dostávají osvědčení o účasti v mezinárodní porovnat své matematické vědomosti            
soutěži s logem klokana. Nejúspěšnější a znalosti se stejně starými spolužáky. 
řešitelé z jednotlivých kategoriíPočátky má tato soutěž v Austrálii, odkud je 

CVRČEK - Eliška Matoušková a Zdeněk použit její symbol – klokan. Žáci při ní řeší 24 
Vlach, KLOKÁNEK - Martina Klaudyová, úloh, které jsou vybírány zástupci 
BENJAMÍN -  Veron ika  Z íva lová ,         účastnických států. Stejné úlohy tak řeší         
KADET - Eva Lorencová, v jeden den děti u nás i z jiných zemí Evropy    

a Ameriky. V České republice byl 
Matematický klokan uspořádán poprvé v roce 
1995. Na naší škole si Matematický klokan 
našel své místo v kalendáři soutěží                 
a olympiád. Letos se školní až mezinárodní 
kolo této soutěže konalo 27. března 2008        
a zúčastnilo se ho 212 žáků od 2. po 9. třídy. 
Mladší žáci - "druháci" až "čtvrťáci" soutěžili 
ve svých t ř ídách;  s tarš í ,  "páťáci"                   
až "deváťáci", se sešli v aule školy (viz foto). 
Soutěž je rozdělena do jednotlivých kategorií 
- CVRČEK (2 a 3. tř. ), KLOKÁNEK            
(4. a 5. tř. ), BENJAMÍN (6. a 7. tř. ) a KADET 

Markeťáci - Béčka
a detektiv PACKAL

VÝMĚNA OBČANSKÝCH PRŮKAZŮ
Platnost občanských průkazů 

bez strojově tištěných údajů vydaných do 31. prosince 2003
končí nejpozději 31. prosince 2008.

Pro občany narozené před 1. 1. 1936 platí výjimka - občanské průkazy,
ve kterých mají vyznačenou dobu platnosti „bez omezení” 

nebo „platnost prodloužena bez omezení”, zůstávají nadále platné.

Tato výměna občanských průkazů nepodléhá poplatku.

Občanské průkazy se strojově čitelnými údaji
platí po dobu v nich uvedenou.

Ministerstvo vnitra, odbor správních činností, leden 2008

Matematický klokan 2008

Dne 21. 4. 2008 proběhlo 1. kolo přijímacího řízení do primy gymnázia. 
Ročník je naplněn, ale ještě zbývá několik volných míst pro žáky z pátých tříd. 
Na základě prostupnosti je však možný přestup i v jiném než prvním ročníku a 
každý takový případ se řeší individuálně s ředitelstvím školy. Informace jsou 
rodičům podávány na tel. č. 412584002. 

  Za vedení gymnázia Mgr. Romana Dubská 

Gymnázium v České Kamenici vyhlašuje 2. kolo

  V pátek 16. a sobotu 17. 5. 2008 proběhne    
v ateliéru a galerii ZŠ a MŠ Benešov            
nad Ploučnicí výstava prací studentů Katedry 
výchov uměním UJEP (vč. obhajob prací)       
a kurz výtvarné tvorby nazvaný Od grafiky    
k malbě. 
Vzdělávací program
Ateliér výchov uměním- od grafiky k malbě
je akreditován MŠMT Č. j. :2503/2008-25

název kurzu: Od grafiky k malbě
lektor: Mgr. Alois Kračmar, 

asistent Katedry výchovy uměním UJEP.
čas: pátek 16. 5. - seminář a tvorba od 14 

hod do 21 hod. 
sobota 17. 5. - tvorba od 9 do 14. 30 hod. 

výstava a obhajoby od 15 hod. 

  Cena kurzu: 1000 Kč (u pedagogických 
pracovníků možno financovat z DVPP).
v ceně je zahrnuto: odměna lektora, výtvarný 
materiál, propagace, očerstvení pro účastníky 
kurzu, náklady na zajištění prostor.
Platba: účastníci z řad veřejnosti a samoplátci 
na místě v den konání kurzu pedagogičtí 
pracovníci, kterým kurz objednala škola, 
obdrží fakturu společně s osvědčením          
na konci kurzu.

Přihlášky zasílejte na adresu: Základní škola  
a Mateřská škola, Benešov nad Ploučnicí, 
příspěvková organizace, Opletalova 699,
407 22 Benešov nad Ploučnicí, Mgr. Dagmar 
Tesarčíková nebo emailem na adresu: 
tesarcikova@zsbnpl. cz

Od grafiky k malbě
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Jubilanti - květen 2008

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                   

a především pevné zdraví.  

Nové knihy v městské knihovně
Daňková Anastázie

Feistner Rudolf
Lišková Věra

Povejšilová Hermína
Štěpanovská Jiřina
Kedajová Jaroslava

Miláčková Anna
Procházková Libuše

Štok František
Jirušová Jiřina
Rapavá Helena

Špaček Josef
Feistner Walter
Mádlová Libuše

Slabá Marie
Mádrová Marie
Vaňková Jelena

Honolková Helena
Šindelářová Vlasta

Dudka Josef
Kraus František
Fibigerová Marie
Fofoňková Milena

Mádr Zdeněk
Simmerová Jiřina

Dudková Miloslava
Utratil Ladislav

Potměšilová Marie
Málková Jaroslava
Šmejkalová Božena
Lažánková Antonie

Poppa Helmut
Zmeková Helena

Kukačka Jan
Medal Miroslav

Dvorský Jaroslav
Gaži František

Voženílková Antonia

Romány pro ženy králové, kde se autor vrací k vládě Jana II. 
zvaného Jan Dobrý. Small, Bertrice – Nenadálé radosti – 

Ashley Kimbroughová má vše, co si žena 
může přát. Je bohatá, úspěšná a vede Detektivka
uspokojující sexuální život na tajné síti, která Parker, Robert B. – Vražda z titulní strany   
ženám umožňuje prožívat ty nejdivočejší sny.     – na předměstí Paradisu je na stromě nalezena 
Když jí náhle do života vstoupí multimilionář mrtvola kontroverzního moderátora televizní 
Ryan Mulcaby. talkshow. O pár dní později je nalezena další 

Janečková ,  K lára  –  Unesená  –  mrtvola – tentokrát mladé ženy. Dvě oběti       
osmnáctiletá Karla nebyla nikdy pověrčivá. za necelý týden a stopy, které vyšetřovatele 
Když ale v pátek třináctého března nasedala zavádějí do slepé uličky. Co asi spojuje obě 
ráno do vlaku mířícího do kroměříže, netušila,     mrtvoly a co stojí v pozadí?
že se ten den ze školy domů již nevrátí            
a pověstná třináctka se pro ni málem stane Napětí 
osudnou. Ludlum, Robert – Chancellorův rukopis    

North, Freya – Proměna – Pip McCubeová, – zemřel řefitel FBI Hoover přirozenou smrtí, 
30, s oblibou tvrdí, že nepotřebuje přítele     nebo byl zavražděn? Ví snad známý 
ani peníze. Zac Holmes, 34, úspěšný, spisovatel Peter Chancellor víc než si vrahové 
okouzlující a bohatý podnikatel se domnívá, myslí?
že k jeho životnímu stylu se hodí jen Cooper, Natasha – Tudy cesta nevede           
nezávazné flirty. Když se Zac a Pip poprvé – Kara Huggaetová se nedostaví k soudnímu 
setkají, ani zdaleka nejde o lásku nebo vášeň přelíčení, kde měla být jako hlavní svědek. 
na první pohled. A přece je něco, co můžou Právnička Trish Maguierová okamžitě 
mít ti dva společného…. pochopí, že se něco stalo. Její tušení              

se bohužel potvrdilo. Kara byla brutálně 
Historické zavražděna. Před smrtí však ještě napsala 
Maxwell, Robin – Srdcová královna            dopis…. 

– než se Anna Boleynová stane anglickou 
královnou, prožívá i se svou sestrou Mary Dobrodružné
radostná léta na francouzském dvoře. Získá Rollins, James – Amazonie – Randova 
přízeň šlechticů a Anna se stane oblíbenkyní vědecká výprava vstoupila do bujné 
dvou nejvlivnějších žen království. Postupně amazonské divočiny a už se nikdy neobjevila. 
však obě zjišťují, že francouzský dvůr není Jenže o několik let později se z pralesa 
jen místem přepychu, ale centrem pokleslé nečekaně vypotácí její člen – bývalý voják   
morálky, nekonečné rivality a krutých intrik. ze Speciálních jednotek. Co se asi děje 

Druon, Maurice – Když král ztrácí uprostřed nejnehostinnějších pralesů na světě?
Francii – sedmý díl historické fresky Prokletí 

Rádi bychom chtěli popřát a poděkovat 
Jiřímu Havlovi, 

našemu milovanému manželovi, tatínkovi
a dědečkovi k jeho

60. narozeninám, které oslaví 31. května. 
Hodně štěstí, zdraví a lásky! Manželka Jana, 

syn Jiří s Gabčou, dcera Markéta                  
s Miloslavem a vnoučátka Jiřík, 

Nikolka a Barunka. 
Děkujeme za vše!

Stejně jako víno i člověk s věkem dozrává,  
to Ty dobře víš!

Ať s radostí a usměvem do dalších let 
vykročíš!

Paní Anna Miláčková 
se 8.května dožívá 77 let. 

Vše nejlepší k tomuto významnému 
životnímu jubileu,hodně zdraví,štěstí,

spokojenosti a elánu ti přejí Zlatka               
a Zlatuška, Lída a Jára s rodinami.

Senioři navštívili státní zámek
Členové Klubu seniorů tímto srdečně zrekonstruované oddací síně na Městském 

děkují  kastelánovi Státního zámku  ú řa dě ,  kt ero u  n ám   oc ho tn ě  p ře dvedla paní 
v Benešově nad Ploučnicí Zděňku Henigovi Zděnička Čvančarová, které též patří náš dík.
za prohlídku zámku, kterou jim bezplatně V Pátek 18.4. několik z nás navštívilo 
umožnil. Rovněž bychom rádi poděkovali kytarový koncert na zámku, čímž jsme 
průvodkyni paní Věrušce za krásné přijetí          zahájili kulturní sezónu v našem městě.
a profesionální výklad.        Vedení Klubu seniorů

Dalším zpestřením byla návštěva nově 

Gratulace

Hejtman Ústeckého kraje pan Jiří Šulc 
přijal  pozvání místostarosty města                 
k cyklistické vyjížďce po břehu řeky 
Ploučnice z Děčína do Benešova, která se 
uskuteční v pátek 30. května. Akce je 
připravována pod patronací Sdružení obcí 
Benešovska na podporu výstavby páteřní 
cyklostezky. Pozvání na kolo přijal již            
i primátor Děčína Ing. Raška.

Hejtmanský den na kolech

Omlouváme se za chybějící podpis         
pod článkem MUDr. Zamykala v minulém 
čísle BN. Podpis vypadl technickou chybou 
při přípravě v tiskárně, proto jsme vzniklou 
nepříjemnou situaci řešili alespoň otiskem 
razítka s jeho jménem.

      Redakce BN

Omluva za chybějící podpis



V sobotu 5. dubna 2008 se v Benešově nad 

Ploučnicí uskutečnil první závod 9. ročníku 

MTB seriálu Kelly's Peklo Severu. Původně 

se měl závod konat v okolí Táborského vrchu, 

ale terén byl natolik podmáčený, že pořadatel 

Milan Myšík z KUR Sport musel na poslední 

chvíli změnit trať včetně zázemí. Nový okruh 

měřil cca 6 km a divácky atraktivním místem 

se stal sjezd ústící do tunýlku – myší díry - pod 

železniční tratí, jež vypouštěl závodníky 

téměř do řeky Ploučnice. Snímek zachycuje 

vítěze v elitní mužské kategorii Tomáše 

Vokrouhlíka z Factor bike teamu. 

kteří podpořili a pomohli s organizací závodu, 
za finanční pomoc, za kterou byly pořízeny 
ceny,  děkujeme Mírovi  Kuchařovi                  
z Františkova n. Pl. a Honzovi Černému 
(Šumákovi). Za vytvoření cest děkujeme 
Károvi Rachmetovovi, který se stejně jako     
o Vánocích zhostil funkce rozhodčího. 
Závěrem bych chtěl říct, že se Benešováci 
vůbec nezalekli náporu cizích lezců               
a v soutěžním poli se rozhodně neztratili. 
Příští závody se určitě ještě více popereme     
o stupínky vítězů. 

V sobotu 5. dubna 2008 se v tělocvičně 
MSK na Sokolském vrchu uskutečnil jarní 
boulderingový závod. Oproti prvnímu 
vánočnímu klání se počet soutěžících téměř 
zdvojnásobil. Díky dobré propagaci               
a do podvědomí se dostávající benešovské 
stěně přijelo hodně děčínských lezců. Závodu 
se zúčastnilo 40 lezců, z toho 6 žen a 6 dětí    
do 15 let. Závod začal v 10 hodin. Cesty byly 
rozdílně postaveny. Stejné lezly děti a ženy, 
muži je měli postavené odlišné. První kolo 
proběhlo v pořadí: děti, ženy, muži. Protože 
však bylo chlapů dost a cesty pro ně byly 
hodně náročné, rozdělil se závod na dvě části, 
kdy v první části se uskutečnila soutěž žen     
a dětí a po poledni přišli na řadu chlapi. 
Atmosféra závodu byla perfektní. Zatímco 
dětské a ženské klání bylo vyrovnané, muži se 
postarali o vzrušení. Již první cestu nepřelezli 
všichni borci. Druhá byla také oříškem pro 
všechny. Dá se říct, že ona rozhodla o vítězi. 
Celou přelézt se nepodařilo nikomu, ke konci 
se dostali pouze dva závodníci. Třetí cestu 
přelezli také pouze dva účastníci závodu. Ti si 
rozdělili první dvě místa. Nálada v tělocvičně 
byla vynikající, každý úspěch i neúspěch byl 
všemi odměněn potleskem, v pauzách           
si každý mohl zahrát stolní tenis. Pro vítěze 
byly připraveny věcné ceny. Horolezecký 
oddíl v Benešově nad Ploučnicí děkuje všem, 

Výsledky:
Muži: 1. Mácik (Děčín), 2. Jansa P. (Benešov 

n. Pl. ), 3. Aulický M. (Děčín)
Ženy: 1. Burdová A. (Děčín), 2. Štrajtová M. 

(Děčín), 3.  Pojerová J. (Benešov n. Pl. )
Děti: 1. Burda M. (Děčín), 2.  Ježek M. 

(Benešov n. Pl), 3.  Ložek J. (Benešov n. Pl. )

 Společenský ples 18. dubna 2008 v Malé 
Veleni se nesl nejen v duchu elegance             
a bontonu, ale i v nevšedním kulturním 
zážitku. Vše díky skvělé dramaturgii 
programu paní profesorky Jany Scholzeové, 
která pro příchozí připravila v podání svých 
žáků pěvecké školy operetní a kabaretní písně. 
K tanci pak hrála kapela U-style. 

V pátek 18. dubna se v prostorách Horního Šoltys a Stanislav Prokeš. Zpěvem je 
zámku uskutečnil slavnostní koncert  d o pr ov o di la   só li st ka opery Divadla               
k Mezinárodnímu dni památek a historických F. X. Šaldy v Liberci, paní Blanka Černá. 
sídel a k 50. výročí vzniku Památkového Pozvání na úspěšný koncert přijal člen 
ústavu v Ústí nad Labem. Hostem akce, Senátu ČR a zároveň starosta Jiřetína         
kterou pořádalo město Benešov nad Ploučnicí pod Jedlovou, pan Josef Zoser.
společně se Státním zámkem, bylo Guitar     (rl)
Arte Trio ve složení Jindřich Kaulfers, Ivan 

Úspěšný koncert Guitar Arte Tria s Blankou Černou

V Malé Veleni se konal ples

Jarní boulderingový závod Peklo severu
odstartovalo v Benešově!

Na společné fotografii zleva: Ivan Šoltys, Stanislav Prokeš, Blanka Černá, Jindřich Kaulfers, 
Jana Vrbická, Josef Zoser a Karel Vrbický

           Foto: Radek Lekner

Foto: Radek Lekner

Foto: Zita Kakarová
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